
Protokół Nr 41/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 13 września   2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 10 40

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik
do  niniejszego protokołu oraz wójt gminy i  zastępca   .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum, przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  ,  otrzymując
materiały .
Porządek obrad posiedzenia  komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 17 września  2010 r.
4.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji  
   Nieruchomości Rolnych
   Opinia komisji na sesję 
5.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie 
   sporządzenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz 
   studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  
   Stanowisko komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  40/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane  pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisja je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała
opinię jak niŜej :  
Komisja wyraziła zgodę , aby w pierwszej kolejności zostały przedstawione  projekty uchwał o
numerach XLI/ 330/10 , XLI/331/10 i XLI/332/10 , które omówiła Kierownik Referatu
Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Dorota Mazur , a mianowicie : 
- projekt  uchwały Nr XLI/330/10 w sprawie uchwalenia „ Aktualizacji Programu  
  Ochrony  Środowiska  dla  gminy  Stargard  Szczeciński  na  lata  2009-2012  z
perspektywą 
  na lata 2013-2016”
- projekt  uchwały Nr XLI/331/10 w sprawie uchwalenia „ Aktualizacji Planu 
  Gospodarki Odpadami dla gminy Stargard Szczeciński na lata 2009-2012 z 
  perspektywą na lata 2013-2016”
- projekt  uchwały Nr XLI/332/10 w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu
i 



  wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na terenie gminy Stargard 
  Szczeciński „
Komisja  w/w projekty uchwał jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała .
- projekt uchwały  Nr XL/320/10  w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/167/08 Rady 
  Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 24 października 2008 r. w sprawie przyjęcia 
  „Planu Odnowy Miejscowości Skalin „  gmina Stargard Szczeciński  - komisja 
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  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XLI/321/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących 
  zatwierdzenia „Planu Miejscowości  Barzkowice „ gmina Stargard Szczeciński – 
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XLI/322/10  w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia 
  konsultacji z mieszkańcami gminy Stargard Szczeciński- komisja jednogłośnie i 
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XLI/323/10 w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin 
  Zlewni Jeziora Miedwie -komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt 
  uchwały ,
-projekt uchwały Nr XLI/324/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. , zmiany 
  limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  oraz wydatków na 
  programy realizowane ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , 
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy  udzielanej przez państwa 
  członkowskie (EFTA) oraz innych środków pochodzących ze źródeł  zagranicznych 
  niepodlegających  zwrotowi  -komisja  jednogłośnie  i  pozytywnie  zaopiniowała
projekt 
  uchwały po dokładnym przeanalizowaniu uzasadnienia do w/w projektu uchwały 
  wyjaśniając w trakcie pytania bądź wątpliwości ,   
- projekt  uchwały Nr XLI/325/10  w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
  budŜetowej- komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XLI/326/10  w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Szczecin
  w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych 
  przedszkolach i niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego , 
  funkcjonujących na terenie Miasta Szczecin , dla mieszkańców Gminy Stargard 
  Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XLI/327/10 w sprawie uchwalenia trybu i sposobu powoływania
i 
  odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie 
  Szczecińskim oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania- komisja 
  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt uchwały Nr XLI/328/10w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/104/08 Rady 
  Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 lutego 2008 r . w sprawie zasad przyznawania 
  Środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
  przeznaczonych na dofinansowanie zadań  w zakresie budowy indywidualnych 
  oczyszczalni ścieków- komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt 
  uchwały 
- projekt chwały  Nr XLI/329/10 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXII/259/09
Rady 
  Gminy Stargard Szczeciński z dnia 20 listopada 2009 r. w sprawie określenia zasad 
  dofinansowania  usuwania i   unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest  z
terenu 
  gminy Stargard  Szczeciński  –  komisja  jednogłośnie  i  pozytywnie  zaopiniowała
projekt 
  uchwały, 
-  projekt  uchwały  Nr  XLI/333/10  w  sprawie  oddania  w uŜyczenie  na  czas



nieokreślony 
  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Stargard  Szczeciński  –
komisja 
  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .      
Ad.4
Przewodniczący  przedstawił  i  omówił  informację  o  zagospodarowaniu  mienia
przejętego  oraz  planowanego  do  przejęcia  przez  gminę  z  zasobu  Agencji
Nieruchomości Rolnych .
W trakcie omawiania komisja dokładnie przeanalizowała kaŜdą pozycję z informacji .
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię , a mianowicie : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  przyjęła  jednogłośnie
informacj ę  o  zagospodarowaniu  mienie  przejętego  oraz  planowanego   do
przejęcia przez gminę z zasobu ANR . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5 
Przewodniczący komisji omówił informację na temat realizacji składanych wniosków
w 
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sprawie  sporządzania  lub  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  oraz  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy .
W trakcie dyskusji przewodniczący komisji poruszył temat dotyczący opracowywania
miejscowych  planów  w  miejscowości  Grzędzice,  gdzie  według  radnego  obecnie
wykonywany jest jeden obszar .
Wójt  poinformował,  Ŝe wpłynęły  wnioski  od mieszkańców o uchylenie wcześniej
złoŜonych  uchwał  i  tutaj  naleŜałoby te wnioski  przeanalizować  i  zdecydować  co
dalej. 
NaleŜałoby  się  ustosunkować  -  powiedział  wójt  ,  odnośnie  sprawy  dotyczącej
przejęcia  działek ogrodowych od agencji przez niektórych mieszkańców Ulikowa, o
czym wspomniała radna Gajewska . 
Komisja przyjęła jednogłośnie następujące stanowisko , a mianowicie: 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  przyjęła  informacj ę  na
temat  realizacji  składanych  wniosków  w  sprawie  sporządzania  lub  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  oraz  Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6
Podczas dyskusji nad wykonaniem  budŜetu gminy za I półrocze 2010 r. zgodnie z
informacją o przebiegu jego wykonania , członkowie komisji analizując dochody, a
potem  wydatki  bardziej  skupili  się  na  wykonaniu  wydatków  majątkowych,
szczegółowiej je omawiając .
Podsumowując dyskusję  przewodniczący zwrócił uwagę, Ŝe w obecnym  budŜecie
jest więcej załoŜonych inwestycji, niŜ w budŜetach z lat ubiegłych . 
Komisja przyjęła jednogłośnie opinię , jak niŜej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  pozytywnie  zaopiniowała
wykonanie budŜetu gminy za I półrocze 2010 roku.
Ad.7 
Wiceprzewodniczący  Rady  Ksawery  Nyks  zgłosił   drogę  w  Sownie  do
wyremontowania,  za posesją  Państwa Piekarskich .     
Radny Władysław Kuźma poruszył temat dotyczący lekarza pracującego w ośrodku
zdrowia w Pęzinie, który nie wywiesza godzin przyjmowania pacjentów.
Wójt gminy odpowiedział ,Ŝe tylko do końca roku jest podpisana umowa z obecnym
lekarzem i godziny przyjęcia pacjentów będą wywieszone .



Ponadto wójt poinformował o sprawie dotyczącej przejęcia przez gminę od powiatu
drogi  Lubowo-Grzędzice -Lipnik  w  zamian  za  przekazanie  dla  powiatu    starej
drogi-10. Wójt wspomniał ,Ŝe powiat ma ustalone wysokie stawki  za zajęcie pasa
drogowego .
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Daniel  Wilk
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                        Przewodniczący
Komisji 
Z . Stoczkowska                                                                                            Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                                   Data podpisania :
2010.09.13                                                                                                 2010............................


